

Title (en)

Vacuum cleaner pipe with electrical conductors

Title (de)

Staubsaugerschlauch mit elektrischen Leitern

Title (fr)

Tuyau d'aspirateur comportant des conducteurs électriques

Publication

EP 0884019 A1 19981216 (DE)

Application

EP 98108218 A 19980506

Priority

DE 29709996 U 19970609

Abstract (en)

The hose has a carrier at one end, in which an end bush (5) is inserted, and is made of the same material as the carrier. The carrier consists of a bushing (2a) equipped with at least one slip (3) and a sleeve (2b) arranged in front of the bushing. The sleeve carries two further slip rings (3) and has a continuous slot (6). At one side it is connected form-locked with the bushing and on the other side form-locked with the end bush (5). One thread (7) is formed at the inner surface of the sleeve, which forms a counter thread for the corrugations (1a,1b) of the hose (1). The ends of the electric leads (4) arranged in a protective sleeve (8) in the hose, guide firstly in the axial slot, and then to the inner side of the free lying slip rings.

Abstract (de)

Offenbart wird ein Staubsaugerschlauch mit elektrischen Leitern. Auf einem Ende des Schlauches ist ein Träger für elektrische Schleifringe befestigt, die mit einem elektrischen Leiter verbunden sind. In den Schlauch greift eine Endbuchse ein, die mit dem Träger verbunden ist. Dieser besteht aus einem mit einem Schleifring (3) bestückten Buchsenring (2a) und einer vor dem Buchsenring (2a) angeordneten Hülse (2b). Letztere weist einen durchgehenden Axialschlitz (6) auf und trägt zwei weitere Schleifringe (3). Ferner ist die Hülse (2b) einerseits mit dem Buchsenring (2a) und andererseits mit der Endbuchse (5) verbunden. An die innere Mantelfläche der Hülse (2b) ist mindestens ein Gewindegang (7) angeformt, der ein Gegengewinde für Wellentäler (1a) und Wellenberge (1b) des Schlauches (1) bildet. Die Enden der elektrischen Leiter (4) sind aus einer im Schlauch (1) angeordneten Schutzhülle (8) zunächst in den Axialschlitz (6) der Hülse (2b) und sodann zu den im Axialschlitz (6) freiliegenden Schleifringen (3) geführt. <IMAGE> <IMAGE> <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

A47L 9/24

IPC 8 full level

A47L 9/24 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47L 9/246 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 4345805 A 19820824 - FINLEY RICHARD O, et al
- [A] EP 0733336 A2 19960925 - ELECTROLUX CORP [US]
- [A] WO 9625083 A1 19960822 - PHILIPS ELECTRONICS NV [NL], et al
- [A] EP 0288742 A2 19881102 - LICENTIA GMBH [DE]

Cited by

DE102007036341B4; EP1072220A3; DE102007036341A1; US8099830B2; EP2025280A2; DE102021003907A1; WO2023007001A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 29709996 U1 19970821; DE 59800071 D1 20000127; EP 0884019 A1 19981216; EP 0884019 B1 19991222; ES 2140984 T3 20000301

DOCDB simple family (application)

DE 29709996 U 19970609; DE 59800071 T 19980506; EP 98108218 A 19980506; ES 98108218 T 19980506